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Plats och tid Biblioteket, Ljungsbro centrum, kl. 18:00 - 19:50 
  
Beslutande Ulf Lindh (S) ordförande 

Mikael Larsson (C) vice ordförande 
Kärstin Brattgård (S) 
Susanne Andersson (M) 
Cecilia Gyllenberg Bergfasth (MP) 
Astrid Brissman (M) 

  
Övriga deltagande Maria Sjöberg, sekreterare 

Christina Karlsson 
Lars-Göran Lindström 
Ronny Holmberg 
Bibbi Svärd 
Kenneth Greiff 

  
Sekreterare Maria Sjöberg 
  
Ordförande Ulf Lindh 
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1 Uppföljning av kollektivtrafikfrågor 
Dnr GEO 2018-1 

Ärende 
Ordföranden hälsar närrådet och övriga deltagare välkomna till dagens möte, 
som inleds med uppföljning av kollektivtrafikfrågor. 

Jörgen Oskarsson, ledamot (S) i trafik- och samhällsplaneringsnämnden, 
Mattias Näsström, trafikoperativ chef och Nicklas Ebermark, trafikutvecklare 
vid Östgötatrafiken deltar på mötet. Ordföranden informerar om att 
kommunens trafikingenjör tyvärr inte kan närvara. 

Flera kollektivtrafikfrågor har varit aktuella under senare år, som bland annat 
diskuterades i samband med närrådets möte i juni 2017 (GEO 2017-5, § 1). 
Närrådet har identifierat ett antal kollektivtrafikfrågor inom sitt geografiska 
område som koncentrerats till nedanstående punkter. 

Nedläggningen av linje 525 

I samband med nedläggningen av linje 525 kontaktades Östgötatrafiken av 
allmänheten, dock inte i någon större utsträckningen efter det att lösning i form 
av skolskjutsar, kompletterat med närtrafik, anordnats. När det gäller 
nyttjandegraden hänvisar Östgötatrafiken till kommunen alternativt till 
skolbussarna. För trafik- och samhällsplaneringsnämndens del var det viktigt 
att hitta lösningar, framför Jörgen Oskarsson. Ronny Holmberg har haft 
kontakt med byalagen, som varit missnöjda med nedläggningen av linjen. 

Pendarparkeringen 

Frågan om bättre skyltning vid pendlarparkeringen ”blåsvädret” kvarstår. Det 
borde enligt närrådet märkas upp på ett lämpligt sätt, i form av större skylt. 
Östgötatrafiken hänvisar i denna del i första hand till kommunen och 
Trafikverket, men tar frågan med sig. 

Närrådet framför önskemål om att märka ut pendlarparkeringar på 
Östgötatrafikens sida med karttjänster. Östgötatrafiken tar med sig frågan, men 
som de anser även borde lyftas i kommunen. 

Installation av laddstationer på pendlarparkeringen efterfrågas, för att stimulera 
användningen av elbilar för pendling på landsbygden. Östgötatrafiken hänvisar 
i denna fråga till kommunen.  
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Samordning av bussturer? 

Vreta kloster närråd gör förfrågan om det går att samordna bussturer för att 
möjliggöra 10-minuterstrafik och undvika ett ojämnt flöde. Östgötatrafiken 
redogör för de olika hänsyn som tas vid planering, bland annat tågtider. De tar 
frågan med sig. 

Linjedragning av buss 522? 

Efter det att dragningen av linje 522 förändrades har Östgötatrafiken fått in 
mycket synpunkter, vilka de tagit till sig. Turen kommer därför att sättas 
tillbaka, augusti 2018. 

Statistik över närtrafik 

Närrådet ställer förfrågan i vilken omfattning närtrafiken 
nyttjas. Östgötatrafiken hänvisar till den statistik som finns och 
överenskommer att skicka denna till närrådet. 

Hållplatskartor 

Närrådet framför att de kartor som finns över hållplatser endast hänvisar till 
tätortsnära platser, inte platser på landsbygden. Enligt Östgötatrafiken ska detta 
dock framgå av deras karttjänst. 

Kollektivtrafik saknas på helgerna 

Närrådet för fram avsaknaden av kollektivtrafik på helgerna, något som 
Östgötatrafiken informerar att de fått synpunkter på. Linjetrafik finns, men inte 
på helgerna och här saknas alternativ så som närtrafik. Östgötatrafiken 
tydliggör vikten av att det görs lika i regionen och framför att frågan är något 
som de vill utreda vidare. De önskar om möjligt få in synpunkter. 

Busskort på närtrafiken? 

Mattias Näsström framför att busskort inte gäller på närtrafik, förutom för 
skolelever på sommarlovet. Till de ungdomar som ska få fria resor i sommar 
kommer ett busskort snart hem i brevlådan. Kortet börjar gälla i samband 
med att skolan slutar. 

Framtida projekt? 

Närrådet lyfter förfrågan om man i närrådets geografiska område kan tillskapa 
projekt som rör informationssatsningar om kollektivtrafiken, exempelvis kring 
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pendlarparkeringen. Östgötatrafiken ställer sig positiva till en sådan satsning, 
men att ett sådant arbete då bedrivs tillsammans med kommunen. 

Många resande under begränsad tid 

Många ungdomar reser mellan Vreta kloster/Ljungsbro/Berg till/från skolan 
och framförallt på morgnarna är det många resande, men under en kort 
begränsad tid. Detta beskrivs som ett dilemma för Östgötatrafiken, men är 
något de önskar hitta lösningar på. För närvarande finns ingen möjlighet att 
sätta in fler bussar. Östgötatrafiken framför att de i denna fråga behöver arbeta 
tillsammans med kommunen. Ett förslag framkommer från närrådet om man 
kan senarelägga skolgången för vissa elever. Östgötatrafiken framför att 
diskussion förs. 

Även bältesanvändning på bussarna diskuteras. 

Jörgen Oskarsson konstaterar att många av de frågor som närrådet dryftat har 
tagits upp och diskuterats på trafik- och samhällsplaneringsnämnden. 

Ordföranden tackar representanterna från Östgötatrafiken och trafik- och 
samhällsplaneringsnämnden för att de kommit. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen och avvaktar återkoppling i frågor enligt 
ovan. 

Närrådet ger sekreteraren i uppdrag att förmedla ovanstående 
information till kommunens trafikingenjör. 

__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunens trafikingenjör 
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2 Minnesanteckningar från föregående möte 
Dnr GEO 2018-44 

Ärende 
Närrådet har inget ytterligare att tillägga eller förändra avseende 
minnesanteckningarna från möte den 18 april 2018. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet godkänner och lägger minnesanteckningarna från den 18 
april 2018 till handlingarna. 

__________ 
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3 Brottsstatistik 2018 
Dnr GEO 2018-4 

Ärende 
Närrådet har tagit del av bifogad statistik och noterar oroväckande den totala 
brottsutvecklingen för kommunen. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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4 Vinterbelysning i kommunens mindre orter 
Dnr GEO 2018-52 

Ärende 
Ordföranden informerar om att han deltagit på möte angående vinterbelysning i 
kommunens mindre orter, dit berörda utskottspresidier bjudits in. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

__________ 
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5 Angående trygghetsvandring i Ljungsbro 
Dnr GEO 2017-87 

Ärende 
Närrådet noterar att de frågor som uppkom i samband med trygghetsvandring 
för ett år sedan ännu inte åtgärdats och följts upp. Närrådet finner det 
anmärkningsvärt och önskar medsända synpunkterna till kommunfullmäktiges 
presidium samt samordnaren för trygghetsråden. Om trygghetsvandringar ska 
äga rum måste dokumentation ske, frågorna hanteras samt återkopplingen och 
eventuella åtgärder ske inom rimlig tidsram. 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet notera informationen ger sekreteraren i uppdrag att 
förmedla närrådets synpunkter till kommunfullmäktiges presidium samt 
till samordnaren för trygghetsråden. 

__________ 
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6 Rapporter 
Dnr GEO 2018-6 

Ärende 
Vice ordföranden rapporterar från möte med representanter från ”Trygga 
Ljungsbro”. Bland annat diskuterades vilka bidrag som är möjligt att söka för 
föreningen. 

Enligt tidigare uppdrag från närrådet rapporterar sekreteraren om förberedelser 
inför en utställning som rör ombyggnaden av Cloettavägen i Ljungsbro. 
Utställningen kommer pågå cirka en månad, med preliminär start den den 11 
juni kl.17, då kommunens projektledare finns på plats och eventuella 
närrådsrepresentanter kan delta. Sekreteraren återkommer med slutligt besked 
och information. Kenneth Greiff framför att synpunkter på ombyggnationen 
måste kunna lämnas. Närrådets ordförande informerar om att utställningen 
avser att visa hur ombyggnationen sker och att samrådsfasen ägt rum i tidigare 
skede. 

Ordföranden och vice ordföranden rapporterar om förfrågan att driva projekt 
Ljungsbro-dagen 2019, bland annat med fokus på de verksamma i Ljungsbro. 
Närrådet kommer efter diskussion fram till att detta inte är aktuellt. 

Ordföranden har blivit kontaktad angående förekomsten av varg i norra delen 
av Vreta kloster kommundel. Sekreteraren föreslås att få i uppdrag att kontakta 
det kommunalråd som har ett uppdrag i frågan. 

Ordföranden rapporterar att det i Berg projekteras för busshållplats vid 
Sjöliden. 

Cecilia Gyllenberg Bergfasth rapporterar om den anläggningsstrategi för idrott 
som kommer att beslutas om vid kultur- och fritidsnämndens sammanträde den 
24 maj. Strategin innefattar bland annat förslag på en ny fullmåttshall i 
Ljungsbro. 

Ordföranden rapporterar att kallelse till gemensamt presidium för 
kommunfullmäktige och de geografiska utskotten äger rum den 30 maj. 

Astrid Brissman rapporterar om processen kring de nya utskotten för 
medborgardialog. 
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Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet noterar informationen. 

De förtroendevalda som har möjlighet kan delta vid aktiviteten gällande 
Ljungsbro centrum, som preliminärt planeras till den 11 juni kl.17-19. 
Sekreteraren får i uppdrag att återkomma med slutligt besked och 
information. 

Närrådet beslutar att inte arrangera projekt Ljungsbro-dagen 2019. 

Närrådet ger sekreteraren i uppdrag att kontakta berört kommunalråd i 
frågan angående förekomsten av varg. 

__________ 
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7 Förrättningar 
Dnr GEO 2018-58 

Ärende 
Följande förrättning har anmälts; 

Ulf Lindh 

2018-05-22 kl.16:00-17:00, Möte om ”vinterbelysning i Ljungsbro” 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet godkänner anmäld förrättning. 

__________ 
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8 Övriga frågor 
Dnr GEO 2018-5 

Ärende 
Inga övriga frågor har anmälts. 

__________ 
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9 Nästa möte/avslut 
Dnr GEO 2018-7 

Ärende 
Ordföranden föreslår att närrådet har ytterligare möte under hösten för att 
sammanfatta de aktiviteter och frågor som varit aktuella under mandatperioden. 
Mötet föreslås till den 3 oktober kl.18:00. Sekreteraren återkommer om lokal. 

Ordföranden tackar alla för dagens möte och tillönskar alla en fin sommar! 

Närråd Vreta Klosters beslut 
Närrådet beslutar om ytterligare mötestid, den 3 oktober kl.18:00. Lokal 
meddelas av sekreteraren i samband med kallelsen. 

__________ 
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